

التاريخ: 13 أغسطس 2026م.

الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الخميس الموافق 13 أغسطس 2026م.

انعقد اجتماع مجلس إدارة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع، في يوم الخميس الموافق 13 أغسطس 2026م وقرر أعضاء مجلس الإدارة اعتماد الحسابات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026م.

عرض الأداء

حققت المجموعة إيرادات موحدة بلغت 32.252 مليون ~~ر.ع.ع~~ خلال الأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2026، مقارنةً بـ 29.062 مليون ~~ر.ع.ع~~ للفترة المماثلة من عام 2025، مسجلةً ارتفاعاً بنسبة 11%، ويُعزى ذلك بشكل رئيسي إلى تحسن الطلب في السوق وزيادة أحجام المبيعات.

وسجلت المجموعة صافي الربح (موحد) مبلغ وقدره 2.932 مليون ~~ر.ع.ع~~، مقارنةً بـ 3.563 مليون ~~ر.ع.ع~~ للفترة نفسها من العام الماضي. وتتضمن نتائج الفترة الحالية مكسباً قدره 696,094 ~~ر.ع.ع~~ ناتجاً عن التخرج من استثمار المجموعة في شركة النماء للدواجن، والذي كان قد تم تكوين مخصص انخفاض قيمة له بالكامل في البيانات المالية للمجموعة سابقاً. وعلى الرغم من نمو الإيرادات، فقد تأثرت الربحية بارتفاع تكاليف الأعلاف ومواد التعبئة والتغليف، نتيجة للظروف الجيوسياسية الصعبة التي تشهدها المنطقة خلال هذه الفترة.

ويسرنا أن نعلن عن الإنجاز الناجح لمشروع التوسعة الإنتاجية للشركة، واستكمال أعمال التشغيل التجريبي وبدء التشغيل التجاري للمشروع. وقد أسهمت التوسعة في رفع الطاقة الإنتاجية السنوية لشركة الصفاء من دجاج اللحم إلى 60 مليون طائر، بما يمثل محطة مهمة في مسيرة نمو الشركة على المدى الطويل. ومن شأن هذا الاستثمار الاستراتيجي أن يعزز الطاقة الإنتاجية، ويرفع الكفاءة التشغيلية، ويدعم الأمن الغذائي، ويسهم في تحقيق نمو مستدام وخلق قيمة طويلة الأجل للمساهمين.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


محمد رفيق شودري

الرئيس التنفيذي



Date : August 13,2026.

Sub : Decisions of the Board Meeting held on Thursday August 13, 2026.

The un-audited Financial Statements for the first 1st half ended 30th June 2026 were approved by the Board of Directors of A'Saffa Foods SAOG in the meeting held on August 13, 2026.

Performance Review

The Group recorded consolidated revenue of ~~32.252~~ 32.252 million for the six months ended 30 June 2026, compared with ~~29.062~~ 29.062 million for the corresponding period of 2025, representing an increase of 11%, primarily driven by improved market demand and higher sales volumes.

The Group reported a consolidated net profit of ~~2.932~~ 2.932 million, compared with ~~3.563~~ 3.563 million for the same period last year. The current period results include a gain of ~~696,094~~ 696,094 arising from the disposal of the Group's investment in A'Namaa Poultry , which had previously been fully impaired in the Group's financial statements. Despite the increase in revenue, profitability was affected by higher feed and packaging material costs resulting from the challenging geopolitical environment during the period.

We are pleased to report that the Company's production expansion project has been successfully completed, commissioned and brought into commercial operation. The expansion has increased A'Saffa's annual broiler production capacity to 60 million birds, representing another significant milestone in the Company's long-term growth strategy. This strategic investment will enhance production capacity, improve operational efficiency, strengthen food security, and support sustainable growth and long-term value creation for shareholders.

Kind Regards,,


Muhammad Rafique Chaudhry
Chief Executive Officer

